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Methods of enterprise finance state assessment by characteristics

O Fateeva (Vishnevskaya), V. Kukareko

The estimation of a financial condition of the enterprise by the characteristics defining an
orientation of development, a structural situation of balance and a level of a financial condition is
offered. The features of models for determining the level of financial condition are considered,
according to which one can choose the preferred option. Knowledge of the characteristics of the
financial condition creates conditions for determining the contours of the strategy for improving the
financial condition of the enterprise.

Keywords: characteristics of financial condition, direction of development, structural situation of
balance sheet, level of financial condition

References

Вишневская О.В. Антикризисное управление предприятием. Ростов-на-Дону: Феникс, 2008.1.
Ковалев В.В. Финансовый анализ: методы и процедура. М.: Финансы и статистика, 2002.2.
Никифорова Н.А. Анализ в антикризисном управлении // Финансовый менеджмент. 2004. №3.
6.
Фатеева  (Вишневская)  О.В.  Модель  формирования  показателей  баланса  и  финансового4.
результата предприятия в антикризисных сценариях // Экономика и предпринимательство.
2017. № 3. Ч. 2.
Фатеева (Вишневская) О.В. Финансовый кризис предприятия: диагностика и направления5.
преодоления // Экономика и предпринимательство. 2016. № 3. Ч. 1.

Донской  государственный  технический  университет,
г.  Ростов-на-Дону December, 06 2017


